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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Carl-Oskar Bohlin (M)

2022/23:922 Haverikommission för cyberincidenter

Cybersäkerhetsfrågorna har blivit allt viktigare i en tid då digitaliseringen 
omfattar allt fler av samhällets alla sektorer. Med allt fler aktörer som dessutom 
vill åsamka samhället skada blir cyberangrepp mot olika samhällssektorer allt 
vanligare. Enskilda cyberincidenter kan få stor påverkan på stora delar av 
samhället.

Kungl. Ingenjörsvetenskapsakademien har i sin rapport Cybersäkerhet för ökad 
konkurrenskraft föreslagit att en haverikommission ska upprättas för 
cyberincidenter. Kommissionen skulle få i uppdrag att utreda, diskutera och 
analysera cyberincidenter och redovisa rekommendationer och lärdomar från 
dessa. Rapporten möttes med bifall av den politiska referensgrupp som ingick i 
arbetet med projektet med samma namn som rapporten.

Min fråga till statsrådet Carl-Oskar Bohlin är därför: 

 

Avser statsrådet och regeringen att verka för inrättandet av en 
haverikommission för cyberincidenter i enlighet med vad Kungl. 
Ingenjörsvetenskapsakademien föreslår?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-08-16
Besvaras senast
2023-08-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


